

AUTOMATIC SNAP BUTTON ATTACHING MACHINE

DS-40



用途 USE

- 适用于各类五爪扣的装订。主要用于童装、羊毛衫等针织类纺织品。
Suitable for binding of all kinds of five-prong buckles. Mainly used in children's wear, sweaters and other knitted textiles.

特点 Characteristics

- 打钮速度比半自动打钮机快4-5倍，提高企业的生产效率，降低企业的生产成本。
Button beating faster than semi-automatic machines play button 4-5 times faster, improve the production efficiency, reduce the production cost of enterprises.
- 安装激光定位灯，能准确指示打钮部位，提高生产效率，激光灯亮度可调节。
The installation of the laser orientation light, can accurately indicate the buttoning part, improve the production efficiency, the laser lamp brightness can be adjusted.
- 打钮压力调节方便，针对不同钮扣及布料调节适当压力，保证打钮装订牢固度。
Button pressure adjustment is convenient, for different button and cloth to regulate the proper pressure, ensure the play button binding firmness.
- 全自动送钮扣到上下模具，免手工放钮扣到模具的危险，安全可靠。
Automatic feed button to the upper and lower mold, avoid manual button to mold the risk. It is safe and reliable.

技术参数 Technical Specification

最大功率	connection load max.	0.75KW
电压	Voltage	220V
频率	Frequency	50/60HZ
速度	Speed	200次/分钟
喉深	Throat depth	60mm
喉部高度	Throat height	18mm
操作高度	Operating height	880mm
重量	Weight	110KG
尺寸W*D*H	DimensionsW*D*H	500*500*1300mm